

香港路德會增城兆霖學校
通告—邀請加入基督徒領袖生力軍
(P2 - P6 本校學生適用)

第 152/18 號

各位家長：

本校將於 2019 年春季成立基督徒領袖生力軍 Christian Leadership Club，歡迎本校二至六年級學生參加。活動詳情如下：

Objective: 目標

Equip students to be Christian leaders in their community – serving their family, neighborhood, church, and the wider world. 培訓學生成為基督徒領袖服務社羣。

Activities: 活動概述

Students will participate in team based activities and community service projects. Activities will include service projects, team building games, competitive sports, bible verse memorization, music, and more. 學生將參與團隊社區服務活動、競技活動、崇拜活動、聖詩背誦、音樂活動等。

Program Details: 活動詳情

When: Two Saturdays per month, 10:00 AM to 11:15 AM (Starting from February 23rd)

時間: 2 月 23 日起，逢隔周六，早上 10:00-11:15。(詳細日期於錄取後另行通知)

Where: Playground C or suitable venues inside or outside the school campus.

地點: C 場或校園內外其它合適場地。

Who Will Lead: Mr. and Mrs. Stone 領隊: 宣教士 Stone 夫婦

Language: Primarily using English with limited Chinese instruction if needed.

語言: 英語為主，輔以粵語。

Attendees: Only LSL current students from P2-P6* are eligible. 參與資格: 兆霖 P2 - P6 學生。

*Maximum 40 students, of which at least 8 will be from P5 or P6.

*最多 40 人，其中最少 8 人須為五、六年級學生。

Application & Selection: 甄選:

P5-P6 students: To be interviewed by Mr. and Mrs. Stone. 宣教士夫婦親自面試五、六年級學生。

P2-P4 students: If applications exceed maximum, a public ballot will be used to select admitted students* 二至四年級學生申請人數如超額，將抽籤決定。

*limited priority will be given for a few students whose parents may serve as bilingual volunteers. 優先錄取具雙語能力家長義工之子女。

Fee: 收費

1. \$100 for each student successfully enrolled for the 2nd school term to cover needed supplies and materials. 每位 100 元，含活動材料費。暫不用付費，確認成功申請才付。

2. Additional fee may be applied for big or outdoor events.

如參與其它戶外活動，須另行繳費。(會另行發通告)

Application Deadline: 申請期限: 須在 2019 年 1 月 31 日前交回申請表格。

Applications must be returned to the school by Thursday, 31st January 2019.

如有任何疑問請致電學校 2466 5885 向梁廣源主任查詢

路德會增城兆霖學校校長

陳好得謹啟

二零一九年一月二十八日

(梁廣源主任代行)

申請加入基督徒領袖生力軍 Christian Leadership Club 回條

第 152/18 號

本人為_____班學生_____之家長，現 * 同意 / 不同意 小兒 / 小女 參加 貴校所舉辦之活動。

本人 * 願意 / 不願意 成為家長義工 (*請刪去不適用者)

本人通曉 () 英語 () 普通話 () 廣東話

如具上述語言能力，請在()打✓

*監護人/家長簽署:_____

*監護人/家長姓名:_____

二零一九年一月_____日